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Produkty YAMUNA	AKCE 1+1

	NOVINKY
	Pleťové krémy a séra

	Gelové krémy

	Krémové a gelové masky

	Slupovací pleťové masky

	Ampule - séra

	Kosmetické krémy

	Čistící přípravky pro tělo a pleť

	Masážní a tělové krémy

	Masážní a tělové oleje
	250 ml balení

	500 ml balení

	1000 ml balení s pumpičkou

	1000 ml mandlové oleje - zkušební výrobky

	500 ml mandlové oleje - zkušební výrobky

	200 ml mandlové oleje - zkušební výrobky

	1000 ml s BIO slunečnicovým olejem



	Krémy na celulitidu

	Gely na celulitidu

	Slupovací tělové masky

	Přírodní mýdla
	Mýdla glycerínová

	Mýdla lisovaná za studena



	Mořské koupelové soli

	Bomby do koupele

	Příslušenství a doplňky Yamuna

	Zvířátka Yamuna

	Dárkové poukázky

	Příslušenství pro salony a studia
	Bylinné masážní koule - Herbal balls

	Ohřívače lávových kamenů a parafínu

	Amethyst Bio-Mat (regenerační podložka)

	Masážní lávové kameny

	Masážní lehátko STUDENT

	Masážní židle

	Spotřební materiál

	Kineziologické tejpy

	CERAMIC WONDER ®

	Baňkování - vakuoterapie

	Pomůcky a nářadí






Podle příznaků
afrodiziakální účinky
akné
antibakteriální
antioxidanty
antiseptické - protizánětlivé
bolest hlavy
bolesti
celkově uklidňuje
celulitida
chřipka
citlivá pokožka
cévy
deprese
detoxikace
do koupele
duševní harmonie
ekzém
elasticita
hebkost a vláčnost
hloubkově čistí pleť
hojení
hojivé účinky
hubnutí
hydratace
imunita
jizvy
klouby
koncentrace
kožní infekce
kožní neduhy - nedostatky
krevní oběh
krk
kvasinky a viry
křečové žíly
lupénka
mastná a problematická pleť
mastná a suchá pokožka
masáže
mazové žlázy
migrény
na tělo i obličej
nachlazení
napětí
nervy
nevolnost
nohy
ochrana před sluncem
okysličení buněk
opalování
opruzeniny
osvěžující
otoky
oči
peeling
pigmentové skvrny
pleť
plísně
pocení
pohmožděniny
pokožka
popáleniny
pro děti
pro muže
prokrvení pokožky
proti stárnutí
páteř
póry
rakovina
regenerace
regenerace svalů
relaxace
relaxace a regenerace
revma
ruce
seboroická pokožka
stahující a hojivá "pleť"
stimulace organismu
strie
stárnutí
suchá a choulostivá pleť
suchá pokožka
svaly
svědění a podráždění pokožky
tvorba kolagenových vláken
tělesná teplota
tělo
tělový masážní olej
vlasy
vrásky, hluboké vrásky
vyhlazuje a uklidňuje pleť
vyhlazuje drobné vrázky
vyživuje pokožku
zvodnatělé otlaky
záněty
žilky obličejové
čistí a zužuje póry
únava


Dotaz na prodejce
Vaše jméno: 
  
Váš email: 
  
Váš dotaz:
 
 Opište potvrzovací kód: 

Odeslat 



		
			
          	




NEPŘEHLÉDNĚTE
			
!!! POZOR ZMĚNA TELEFONNÍHO ČÍSLA !!!
Upozorňujeme naše zákazníky o změně telefonního čísla, není již platné telefonní číslo rychlého kontaktu pro objednávku  737 229 111, proto volejte na telefonní číslo 739 544 626.

Pravidla dobrého hospodáře
 





            		

			

		

        	
			
				Váš účet


				
					Nákupní košík:

					
		nákupní košík je prázdný0 Ks
0,- Kč
			

					zobrazit obsah košíku
				

				

				

Přihlášení:


PřihlásitRegistrace
				

				

			

			
				Odběr novinek

				
 Odběr novinek emailem
 Odebírat novinky v RSS
				

			

			
				Doporučujeme

				
Mango + Citrus s BIO slunečnicovým olejem 1000 ml - masážní tělový olejDoporučená cena: 436,-
Vaše cena: 436,- Přidat do košíku
				

			

			
				Anketa

				
				

			

			
YAMUNA COSMETIC s.r.o.

Propagujte i svojí stránku
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